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Aanwezig: Steven De Meyer (Stedelijke sportdienst), Sabine Beckers (vzw Antwerpen 
Sportstad), Dimitri Commers (stedelijk wijkoverleg Deurne), Bob Peeters (sportdienst Deurne), 
Manuel Verreet (AG Stadsplanning) 
Vertegenwoordiging van de clubs: KVC Olympic, FC Ruggeveld, Deurne KC, Deurne OB, 
Spartacus, Stabelino. 
 
 
Dimitri Commers (moderator) heet iedereen welkom.  
 
 
1. Stand van zaken Park Groot Schijn  Manuel Verreet (AG Stadsplanning) 
 
 
- Volkstuinen: De werken zijn volop bezig, maar hebben vertraging opgelopen door het 

archeologisch onderzoek en het slechte weer (koud en nat). De archeologen hebben de 
werfzone intussen wel volledig vrijgegeven. Er is niets erg waardevols teruggevonden. Het 
definitieve verslag wordt verwacht binnen anderhalve maand.  
 
De ambitie is de eerste cluster van Boterlaar 1 tegen april klaar te hebben (indien het op tijd 
wat droger weer wordt), zodat die tuinders al kunnen verhuizen. Het volledige nieuwe 
volkstuinengebied zou tegen het bouwverlof in de zomer klaar moeten zijn. Dit is ook al 
teruggekoppeld met de vzw. De tuinders van Ruggeveld zouden in het najaar van 2013 
kunnen verhuizen.  
 

- Speelbos: In februari - maart worden er kapwerken uitgevoerd in het bos. Op 21 februari 
2013 zal er een eerste inspraakvergadering plaatsvinden met de jeugdverenigingen. Er wordt 
ook inspraak georganiseerd bij de naburige scholen en bij de leden van de 
jeugdverenigingen.  

 
- Aanbesteding ontwerper PGS: De aanbesteding aanstelling ontwerper diende heraanbesteed 

te worden. Hierdoor loopt het hele ontwerpproces 3 maanden vertraging op. De nieuwe 
ontwerper zal tegen juli gekend zijn. Vanaf september zal deze ontwerper in nauw overleg 
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met alle betrokkenen aan het werk gaan om samen tot een definitief ontwerp te komen voor 
Park Groot Schijn.  

 
AG Stadsplanning onderzoekt momenteel, samen met de sportdienst, of er tijd kan ingehaald 
worden door bijvoorbeeld de nieuwe sportvelden uit de aanbesteding te halen. Voor de 
aanleg van sportvelden heeft de stad een raamcontract. Dat wil zeggen dat er sneller een 
aannemer kan aangesteld worden om die velden aan te leggen. 

 
- Hoogte gebouwen: Volgens het RUP mogen gebouwen in het parkgebied een 

kroonlijsthoogte van 4,5m hoogte hebben en een nokhoogte van 6m hebben. Er kunnen dus 
eventueel kantines met één verdieping komen. 

 
 
2. Programma van eisen (Steven De Meyer, stedelijke sportdienst) 
 
De sportdienst heeft zeer uitgebreide en knappe programma’s van eisen ontvangen. De clubs 
hebben zeer goed nagedacht wat ze willen. 
De programma’s van eisen van alle clubs worden in 2 groepjes overlopen: één voor de 
voetbalclubs en één voor de korfbalclubs.  
 
3. Opmerkingen  
 
- De sportdienst heeft een signaal ontvangen dat een voetbal- of korfbalclub ontevreden is met 

wat ze in het nieuwe park gaan krijgen. Alles aanwezige vertegenwoordigers van de 
sportclubs ontkennen dit signaal te hebben gegeven. Er wordt verondersteld dat die persoon 
in persoonlijke naam sprak en niet in naam van een sportclub. Alle aanwezigen zijn tevreden 
over de plan van aanpak. 
 

- Korfbalclub Spartacus is van plan om op lange termijn (10 jaar) te verhuizen naar 
Wommelgem. Zo kunnen nieuwe, jonge spelers aangetrokken worden. De concurrentie in 
Deurne is moordend en elke club zwemt in dezelfde vijver voor jeugdspelers. De korfbalclub 
blijft in Park Groot Schijn spelen. Zodra er concretere plannen zijn, brengt de club de 
stedelijke sportdienst op de hoogte. 

 
- De mogelijkheid bestaat om te wachten met het aanleggen van de korfbalterreinen tot de 

hondenclubs verhuisd zijn. Zo kunnen alle 4 velden ineens aangelegd worden ipv nu maar de 
2 zuidelijke velden. Op 2 aan te leggen (kunstgras)voetbalvelden zou dan belijning voor 
korfbal aangebracht worden.  

 
- Spartacus vraagt of er iets gedaan kan worden aan de weg naar de begraafplaats. Deze is in 

zeer slechte staat. De consulent openbaar domein van het district gaat dit onderzoeken. 
 

- Het huidige kunstgrasveld van Spartacus is een zeer slechte staat.  Kan er herbekeken 
worden of er toch geen financiële tussenkomst kan voorzien worden als de clubs toch nog 
langer op hun oude stek blijven? Dit geldt voor beide clubs.   

 
 
Meer informatie: 
Stedelijk wijkoverleg Deurne 
03 338 45 37 
wijkoverleg.deurne@stad.antwerpen.be 
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